

Al Breeze



Al Breeze is a Heavy Rock Band from Germany.

The music created by the five young musicians is truly handmade, full of emotion, sophisticated and yet still powerfully performed. Their passion for 70's rock and soul music combined with nowadays' musical background and technical skills creates a wall of sound that is rarely heard these days.

In spring 2013 Al Breeze released their debut EP "Turn The Tide" on ROBA Musikverlag Hamburg and is since then available on all download platforms.

The following music video for the song "What you want" was shot during winter 2014 in Berlin and Marrakech. It has now been released in anticipation of the first complete album which likely to be completed in spring 2015.

Al Breeze ist eine Heavy Rock Band aus Nürnberg.

Die Musik von Al Breeze ist im wahrsten Sinne des Wortes handgemacht, ehrlich und gefühlsgeladen, anspruchsvoll und wird doch voller unbändiger Energie dargeboten. Spielerisches Können und die Leidenschaft der Musiker für die Rock- und Soulmusik der Siebziger Jahre gepaart mit Einflüssen der aktuellen Musiklandschaft erschafft eine "Wall of Sound", die man heutzutage nur noch selten zu hören bekommt.

Im Mai 2013 erschien ihre Debüt-EP "Turn The Tide" im Onlinevertrieb des ROBA Musikverlag Hamburg und ist seit dem bei allen bekannten Downloadportalen erhältlich. Das folgende Musikvideo zu dem Song "What you want" wurde im Winter 2014 in Berlin und Marrakesch gedreht und als Vorgriff auf das für Frühling 2015 geplante Album schon jetzt veröffentlicht.

www.albreeze.de